
Sprawozdanie z działalności Rady Rodziców 
przy Szkole Podstawowej nr 24 

w Rzeszowie w roku szkolnym 2021/2022

Rzeszów, 29.09.2022



Skład Prezydium Rady Rodziców

Rada Rodziców w SP 24 dniu 30.09.2021 wyłoniła w glosowaniu tajnym Prezydium Rady w składzie:

1. Przewodnicząca – Elżbieta Uryniak

2. Zastępca – Jan Kuczałek

3. Skarbnik – Aneta Ślemp

4. Sekretarz – Sylwia Zapała



Formalno-prawna podstawa funkcjonowania

1. Prawo oświatowew zakresie opisanym par 83 i 84

2. Regulamin Rady Rodzicówprzyjęty przezRadę w głosowaniuw dniu 28.10.2021



Finansowanie działalności
• Działania RR finansowane były ze składek rodziców

dzieci uczęszczających do SP nr 24 w Rzeszowie w
roku szkolnym 2021/22 oraz ze składek pozostałych
z lat poprzednich. Dodatkowo Rada otrzymywała
wpływy z tytułu sprzedaży kalendarzy. W
sprawozdawanym okresie RR nie otrzymała
żadnych środków z zewnętrznych źródeł.
Szczegółowe sprawozdanie finansowe zostało
sporządzone przez Skarbnika.

• W bieżącym roku szkolnym RR ustaliła składkę w
wysokości 40 PLN/dziecko. Nie miało zastosowanie
obniżenie składki ze względu na liczbę dzieci w
danej szkole. Należy odnotować, że wysokość
składki nie została podniesiona od roku 2017, choć
rosnąca inflacja ogranicza możliwości finansowe
Rady.

Źródła finansowania RR

wpłaty rodziców wpływy z imprez
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Wartość składki na RR wpłaconej przez poszczególne klasy

Łączna wartość wpłat składek 
za rok 2021/2022 to

15.080,00 PLN

co stanowi

58%

prognozowanych wpłat



Zadania zaplanowane na rok 2021/2022

1. Zakup nagród dla zwycięzców licznych konkursów organizowanych w szkole. Zakupiono medale, dyplomy i inne nagrody za kwotę
3.993,25 PLN.

2. Zakup dyplomów i książek dla uczniów wyróżnionych świadectwem z paskiem na koniec roku szkolnego. Na ten cel wydatkowano
5.571,80 PLN

3. Zakup słodkiej przekąski z okazji Tłustego Czwartku. Ze względu na ograniczenia w wynikające z pandemii oraz fakt, ze Tłusty
Czwartek wypadał w tracie ferii zimowych w tym roku pączki zostały zastąpione wafelkami na dzień dziecka.

4. Dofinansowanie szkolnych imprez i dyskotek.

5. Wydruk i sprzedaż szkolnego kalendarza ozdobionego pracami dzieci. W tym roku tematem przewodnim prac była „nasza szkoła”.

6. Zakup pomocy i wyposażenia do szkoły. Zakupione zostały gry planszowe na świetlicę za kwotę 302,06 PLN.

7. Zakup wody na świetlicę.

8. Angażowanie dzieci w życie szkoły poprzez przygotowanie budżetu uczniowskiego mającego sfinansowanie projektów
zaproponowanych i zrealizowanych przez uczniów, których celem jest poprawa jakości życia w szkole. Rada przeznaczyła na ten cel
5.000,00 PLN, jednak zrealizowano zadania za kwotę 2.996,59 PLN

9. Dodatkowo w tym roku szkolnym w ramach pomocy dzieciom. Poza zwyczajową pomocą dla dzieci z naszej szkoły RR
dofinansowała zakup podręczników i obiadów dla Ukraińskich dzieci, które dołączyły do naszej szkoły w lutym. Na cel przeznaczono
łącznie 931,79 PLN.



Analiza wydatków RR

Wydatki RR wg rodzaju

organizacja konkursów budżet uczniowski zakup dyplomów i ksiązek wyposażenie świetlicy pomoc dzieciom organizacja imprez pozostałe



Pozostała działalność

• W dniu 07.04.2022 w Rzeszowskim Ratuszu odbył się konkurs na Dyrektora SP nr 24. Rada Rodziców

wybrała dwóch przedstawicieli, którzy w jej imieniu brali udział w tym konkursie wchodząc w skład komisji

konkursowej. Przedstawicielami tymi byli Elżbieta Uryniak i Jan Kuczałek. Konkurs wygrała dotychczasowa

dyrektor Bogusława Rybka.

• Rada Rodziców wspierała także organizacyjnie komers klas ósmych, który odbył się dnia 28.05.2022 w

hotelu „Zimowit”. Ze względu na fakt, że rodzice uczniów klas ósmych bardzo nielicznie wpłacili składkę na
RR, Rada odrzuciła wniosek dofinansowania DJ’a na ten komers.


